

Ungdommens Sjakkforbund

Protokoll - Styremøte november 2023

Dato: 16.11.2023 19:00

Møtet ble gjennomført som et digitalt møte.

Deltagere:

- Lasse Østebø Løvik
- Anders Aure
- Egil Arne Standal
- Olga Dolzhykova
- Per Fredrik Holand
- Geir Kristian Jacobsen
- Kristine Ganz
- Anniken Vestby - *ikke tilstede*
- Ariza Hina - *ikke tilstede*
- Livia Lindstad - *ikke tilstede*

Styret er dermed beslutningsdyktig.

Sak 23/12/1

Godkjenning av innkalling og saksliste

Vedtak

Innkalling og saksliste enstemmig vedtatt.

Sak 23/12/2

Oppdatering fra kontoret

Bemanning
Kontorseminar
Medarbeiderundersøkelse
Utvalg:
Lovutvalg
Strukturutvalg
Toppsjakktvalget

Jente- og Kvinneutvalget: Har hatt to møter. Behandlet alle søknader som har kommet inn. Ny nettside utformes og nytt møte 29.november.

Atijuks-utvalg
Transregelment

NM for skolelag - Rogaland tar arrangementet, men har ikke rukket å sette sammen noe formelt enda. De jobber med saken.

Trygg-kurs: Kun en i styret som ikke har tatt. Det jobbes med å sette sammen en plan for kursing innen organisasjonstemaer, og Trygg-kurs. Dette informeres det om i januar.

Husk å gå gjennom og signere møtereferater!!

Sak 23/12/3

Nytt FIDE-reglement Afilliated Members

Sak 23/12/4

Saker til Generalforsamling i Nordisk forbund

Det skal avholdes Generalforsamling i det Nordiske Forbundet helga 24. til 26. november, i Oslo. Anders Aure møter med stemmerett fra USF, Anniken Vestby møter for NSF. Generalsekretær fungerer som sekretæriat og organiseringsstøtte ettersom Omar Salama har trukket seg fra sin rolle som forbundets GA. Det vil si at det vil settes opp en tilleggssak for å finne løsninger for å løse denne rollen og oppgavene knyttet til den, i tiden fremover.

1. Opening
2. Election for the board
 1. President, vice president, tournament chief, treasurer as defined responsibilities (?)
 2. Cycle that places the presidentship, rotation.
3. Revising the formats for our tournaments: the Schools, youth, Girls and the Open tournaments and the future regarding them.
4. Nordic championship for 2023 (We have an oral promise since Riga that we have a place for one of our players)
5. Rotation host nations for the various tournaments
6. The Committees, discussing candidates/names for the relevant committees, please come with your candidate names in advance.
7. Regulations for cost sharing between the federations and players/parents/accompanying persons
8. Annual fee, sum, use and collection.
9. Webpage, how can we get the most out of it?
10. 2023/24 – 2026 period
11. Other.

- Forslag til regelendring: If a player is banned / suspended in one country the other members in the Nordic CF will not accept a membership.

Sak 23/12/5

Parksjakk - Samarbeid med Norway Chess

Arrangørene av Norway Chess ønsker å arrangere parksjakk turnering til våren/sommeren og ønsker samarbeid med forbund. Deres tanke er å bruke store utesjakkbrett og å invitere skoler rundt om til å stille lag. Leder ble invitert til møte og har diskutert temaet med parten og gitt tilbakemelding om at det tas opp i styret. Turneringen skal etter planen avholdes i Stavanger, hvor man finner verdens største sjakkbrett, og vår eneste lukkede superturnering. I år skal de også arrangere en egen lukkede superturnering for kvinner med tilsvarende premier som i den åpne turneringen.

Parksjakk kan være et kjekt og sosialt lavterskel tilbud for barn i alder barneskole og kanskje også ungdomsskole.

Det er kommet et ønske om at vi bidra til å gi turneringen status i form av uoffisiell NM-tittel eller noe tilsvarende.

Det er et sterkt ønske om samarbeid med forbund både når det kommer til denne konkrete saken. Det kan være mye å hente for norsk sjakk med et samarbeid.

Vedtak

USF stiller seg positive til et samarbeid med Norway Chess og holder kontakten videre. Leder får ansvar for oppfølging.

Forslag til tittelnavn: Parkens Dronning og Konge, Mester i Friluftssjakk o.l.

Sak 23/12/6

Statistikk varslingsportal

Vedlagt følger statistikk fra Varslingsportalen 2022 og 2023 (p.t), anonymisert.

Sak 23/12/7

Åpne møter for lokallag og liknende

Styret har tidligere vurdert muligheten for å arrangere digitale møter kvartalvis eller liknende hvor medlemmer kan møte opp å stille spørsmål og få informasjon.

Vi får gjennomgående tilbakemeldinger på at kommunikasjonen utad kunne vært bedre så dette kan være en enkel god løsning på problemet.

Vedtak

Det arrangeres åpne møter hvert 4. til 6.(?) måned. Lokallag, kretser, øvrige medlemmer, styrene og administrasjonen inviteres til å delta.

Det settes opp et møte for alle lokallag/kretser med styret og administrasjonen, tidlig 2024, med kretsens struktur og mandat som hovedtema, men det vil også være mulig å ta opp spørsmål man måtte ha, om stort og smått.

Vedtaket var enstemmig.

Sak 23/12/8

Annet

GDPR - staus Egil Arne Standal

Egil Arne har gått gjennom gjeldende regelverk og anser forbundet som innenfor dette. Påmelding til turnering kan vurderes som en avtale, der man godtar at resultater fra turneringen publiseres. Men, det må utarbeides mulighet for å være anonyme på deltagerlister og resultatlister knyttet til arrangementet (TS og FIDE).

Saken settes på saksliste etter februar 2024. Kontoret undersøker mulige praktiske løsninger (Hypersys/TS/FIDE) frem mot dette.

Kleskoder under internasjonale barne- og ungdomsturneringer.

Det sendes en henvendelse til FIDE angående kleskoder i turneringer for barn/unge.

Spørreundersøkelser

Det kommer to spørreundersøkesler medlemmene i løpet av nærmere fremtid, en om Førsteraden og en om sjakk.no

Dokumentasjon angående tilskuddmidler og antall klubber/medlemmer

Det settes en sak på dagsorden så snart det lar seg gjøre, der det fremlegges informasjon om nøyaktige summer klubber/medlemmer utgjør for klubber/kretser/forbund. Hva slags uttelling har 10 nye klubber eller 100 nye medlemmer?